
Protokół nr 48/VIII/2018

z obrad XLVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 6 marca 2018 roku.

Rozpoczęcie sesji    – godz. 12:00

Zakończenie sesji – godz. 13:25

Sesja odbyła się w Szkole Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu, przy ul. Kościuszki 18.

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych. W

obradach uczestniczy 13 radnych, zatem wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. W sesji Rady

uczestniczyli również: Pan  Błażej Konkol -  Wójt Gminy, Pani  Zofia Gorzyńska -  Skarbnik Gminy, Pan

Wawrzyniec Rybak - Radca Prawny, Pan Leszek Orczykowski – Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich.

<Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.>

 Obrady protokołowała Katarzyna Czyż. 

Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący   Rady Gminy - przedstawił porządek obrad. Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z XLVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  pracach  między  sesjami  Rady  Gminy  –

zapoznanie  się  z  inwestycją  zrealizowaną  w  Szkole  Podstawowej  im.  Tadeusza  Kościuszki  w

Sobowidzu;

/ewentualna przerwa na wizję lokalną obiektu Szkoły Podstawowej w Sobowidzu/.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 -

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
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5.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  o  partnerstwie  i

współpracy ze Związkiem Banków Polskich, pn. „Edukacja ekonomiczna dzieci, młodzieży, studentów i

seniorów – współpraca sektora finansowego z jednostką samorządu terytorialnego”- referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy.

6.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania i rozliczania dotacji celowej dla osób

fizycznych na dofinansowanie prac służących ochronie powietrza, polegających na wymianie pieców

węglowych  na  ekologiczne  źródła  ciepła,  realizowanych  w ramach  konkursu  –  referuje  Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy.

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy placu we wsi Mierzeszyn, gmina Trąbki Wielkie

– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2018  roku  Powiatowi  Gdańskiemu  pomocy

finansowej w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na

drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego”

(edycja 2018) – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Trąbki Wielkie –

referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy.

10. Interpelacje i zapytania radnych.

11. Wystąpienia sołtysów.

12. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady  - spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad.

Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 13 Radnych.

Głosowanie:

Za –  13
Przeciw –   0

          Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w porządku obrad.

Przyjęcie protokołu z XLVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie..

Przewodniczący Rady  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu, jedynie drobne

stylistyczne zmiany. Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu  XLVII zwyczajnej sesji  Rady Gminy Trąbki

Wielkie.
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Obecnych podczas głosowanie było  13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XLVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił prace między sesjami, m.in. poinformował, że uczestniczył:

- w balu dla osób niepełnosprawnych;

- w jubileuszach pożycia małżeńskiego i urodzinach 90+;

-  w  spotkaniu  z  policją.  Komendantem  Powiatowej  Policji  w  Pruszczu  Gdańskim  i  z  Komendantem

Wojewódzkiej Policji w sprawie bezpieczeństwa na drodze nr 222;

- w spotkaniu dotyczącym usytuowania pomnika niepodległości w Mierzeszynie;

- w zebraniach wiejskich Ochotniczych Straży Pożarnej z terenu gminy;

- w spotkaniu z dyrektorami poszczególnych placówek oświatowych na terenie Gminy Trąbki Wielkie;

- w spotkaniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich w sprawie drogi nr 226 w Błotni;

- w spotkaniu z Radą Seniorów;

- w spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie;

- w spotkaniu z Klubem Sportowym ORZEŁ;

- w spotkaniu z przedstawicielami „e-Mocni”; 

- w spotkaniu z Firmą „Deloyt” w sprawie odzyskania odsetek z tytułu odprowadzonego podatku VAT;

- w spotkaniu z nowym Dyrektorem Regionalnm Lasów Państwowych;

-  w spotkaniu  z  Panem Czesławem Lange  w sprawie  organizacji  wyścigu  kolarskiego,  który wstępnie

zaplanowany jest na miesiąc czerwiec przy okazji imprezy „Trąbki w Trąbkach”;

- w spotkaniu z Panem Romanem Dunstem – byłym działaczem sportowym;

- „Rycerze Niezłomni” uroczysta Msza święta ;

- w spotkaniu z Rada Sołecką w Ełganowie;

- w biegu pn. „Wilczym Tropem” – 121 osób wzięło udział w biegu;
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- w Gminie Pszczółki w sprawie dalszej budowy części ścieżki rowerowej;

-  w  spotkaniu  w  Starostwie  Powiatu  Gdańskiego  z  powiatowym  lekarzem  weterynarii  w  sprawie

afrykańskiego pomoru świń /APŚ/;

- w pracach komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

- w spotkaniach w sprawie planowanych inwestycji;

Kolejno  poinformował,  że  jeżeli  chodzi  o  zadane  pytanie  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej,  uzyskał

informacje,  że  dystrybucją  drewna  z  dróg  zarządza  Gminny Ośrodek  Pomocy Społecznej  w  Trąbkach

Wielkich. 

Obecnie, wszyscy podopieczni GOPS-u, już otrzymali  drewno, a jest jeszcze jego sporo do rozdania. Z

uwagi  na to,  GOPS kieruje  już teraz drewno do sołtysów, którzy się  po nie  zgłoszą do GOPSu celem

podzielenia tego drewna dla mieszkańców, nawet tym, którzy nie są pod opieką GOPSu. 

Kolejno poinformował o podjętych zarządzeniach. W sumie – 10.

Przewodniczący Rady Gminy  - zapytał, czy są pytania do wystąpienia Wójta Gminy. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy przywitał przybyłą w trakcie przedstawiania powyższych informacji Panią

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sobowidzu Panią Ewę Wojtas. 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały  odczytując

uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie było.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVIII/ 341/2018 w w/w sprawie.

Ad  4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2018-2032 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały  odczytując
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uzasadnienie  projektu  uchwały.  W załączniku  nr  1  zaktualizowano  wydatki  za  2017  rok  jak  również

zaktualizowano wszystkie zmiany od ostatniej sesji Rady Gminy do dzisiaj. Pozostałe zmiany, które zostały

naniesione są wynikiem zmian wprowadzonych w uchwale w sprawie zmiany budżetu gminy.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVIII/342/2018 w w/w sprawie.

Ad  5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  o  partnerstwie  i
współpracy ze Związkiem Banków Polskich pn. „Edukacja ekonomiczna dzieci, młodzieży, studentów
i seniorów – współpraca sektora finansowego z jednostką samorządu terytorialnego”- referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że porozumienie dotyczy współpracy

z instytucjami, które są chętne podjąć szkolenia naszych mieszkańców w cyberprzestrzeni. O szczegółach

porozumienia Wójt poinformuje jak tylko takie porozumienie zostanie podpisane. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVIII/343/2018 w w/w sprawie.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania i rozliczania dotacji celowej dla

osób fizycznych na dofinansowanie prac służących ochronie powietrza,  polegających na wymianie

pieców węglowych na ekologiczne źródła ciepła, realizowanych w ramach konkursu – referuje Pan
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Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że uchwała dotyczy tych osób, które

będą  chciały  wymienić  swoje  piece  węglowe  na  piece  ekologiczne.  Udział  Gminy  jest  określony  w

paragrafie 6 pkt.  1 załącznika do uchwały.  Należy pamiętać,  że urządzenia,  które mają być montowane

muszą być nowe, z certyfikatami. Wniosek należy złożyć przed zamontowaniem pieca a dopiero później, po

rozpatrzeniu wniosku,  można zakładać piec.  W budżecie  jest  przeznaczona na  ten  cel  pula  środków w

wysokości – 20 tyś. zł. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – nawiązał do zabezpieczonej na ten cel puli środków. 

Zapytał, czy ulegnie zmianie ta kwota, jeżeli będzie bardzo duża liczba chętnych do skorzystania z tej 

dotacji;

Wójt Gminy – poinformował, że będzie to kwota dofinansowania w wysokości 5 tyś. zł. na jednego 

mieszkańca.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVIII/344/2018 w w/w sprawie.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy placu we wsi Mierzeszyn, gmina Trąbki Wielkie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy– uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zwrócił uwagę, że coś podobnego powinno powstać w

Trąbkach Wielkich;

Wójt Gminy – w przyszłości planuje się zrobić tablicę pamiątkową i zostanie ona usytuowana na kościele

pod wezwaniem NMP w Trąbkach Wielkich. Dodał, że na pomnik jeszcze przyjdzie czas. 
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Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVIII/345/2018 w w/w sprawie.

Ad 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2018  roku  Powiatowi  Gdańskiemu  pomocy

finansowej w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na

drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego”

(edycja 2018) – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVIII/346/2018 w w/w sprawie.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Trąbki Wielkie –

referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy.
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący Rady Gminy   – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że skarga wpłynęła

od Marszałka Województwa Pomorskiego i  została  skierowana do rozpatrzenia do Komisji  Rewizyjnej.

Oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Panu Markowi Czerwińskiemu. 

Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Marek Czerwiński –  przedstawił  stanowisko komisji  rewizyjnej  w

powyższym temacie odczytując treść uzasadnienia uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał, jak to wygląda od strony prawnej, ponieważ w

sprawie tej cały czas jest mowa o inwestorze, a on nie ma w ogóle prawa do gruntu. 

r.pr.  Wawrzyniec  Rybak –  poinformował,  że  warunki  zabudowy może uzyskać  każdy.  Inwestor,  to  jest

określenie ogólne. Podał, że jest to zgodne z przepisami. 

Pytań nie zgłoszono.

Odczytano treść uchwały.

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVIII/347/2018 w w/w sprawie.

Ad 10.  Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje radnych. Zapytał, czy są

jakieś zapytania. 

Radna Mariola Łabędzka – nawiązała do tematu dotyczącego ścinanego wzdłuż ulicy wojewódzkiej nr 222 drzewa.

Poinformowała, że jakaś część tego drzewa ma zostać złożona w Gołębiewie koło boiska. Zapytała, kto ma to drzewo

pilnować i być za nie odpowiedzialnym, czy to ma być Pani sołtys. Drzewa będzie sporo a na chwilę obecną są tyko

dwie osoby chętne. Co z resztą tego drzewa, czy sołtys może rozdać to drzewo jeszcze innym mieszkańcom.

Wójt Gminy – poinformował, że może. A jeżeli jest problem z miejscem, gdzie ma zostać to drzewo zrzucone, to

można wskazać inne miejsce w sołectwie.

Radny Piotr Zarzycki – zapytał  ile tego drzewa otrzyma dane sołectwo;
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Wójt Gminy – poinformował, że to sołtysi zgłaszają się do Kierownika GOPS-u z zapotrzebowaniem na to drewno i

zamówiona ilość drewna (do wyczerpania zapasów) będzie dostarczona do sołectwa. Drewno to,  ma być  rozdzielone

dla  osób,  które  tego  drewna  potrzebują.  Sołtys  będzie  tym  dysponował  i  rozdzielał  to  na  poszczególnych

mieszkańców. Mieszkańcy maja zgłaszać się do sołtysa. 

Ad 11. Wystąpienia sołtysów. 

Sołtys  Krzysztof  Barański –  przedstawił  sytuację  dotyczącą  przedmiotowego  drewna  rozdawanego przez  GOPS.

Poinformował, że budowniczy drogi mają jakiś przepis, który mówi, że muszą to drewno przekazać na miejscu, nie

mogą go zabrać. Zaznaczył, że drzewo to nie jest obrobione, są to duże kloce i należy mieć dużą piłę, aby to obrobić.

Podopieczni GOPSU nie są zainteresowani takim nieobrobionym drewnem, nie mają odpowiedniego sprzętu, aby

sobie drzewo to przygotować do użytku. Kolejno podziękował Panu Dyrektorowi GOKSiR za pomoc podczas silnych

mrozów poprzez  zakupienie  do  świetlicy  wiejskiej  w  Zaskoczynie  piecyka  gazowego.  W dalszej  części  swojej

wypowiedzi odniósł się do rozmów Wójta Gminy z przedstawicielami Firmy Deloyt. Podał, że w Polsce są cztery

firmy, które wyliczają odsetki od zapłaconego podatku. Proponuje, aby jeszcze kogoś z tej czwórki zapytać, czy ma to

jakiś sens, aby się nie okazało, że Gmina będzie musiała zapłacić jeszcze jakieś koszty sądowe.  

Sołtys Trąbek Małych Władysław Kanka – zapytał, czy prawdą jest, że w lasach na terenie Gminy pojawiły się wilki.

Wójt Gminy – poinformował, że tak, jest to prawda. 

Ad 12. Wolne wnioski.

Radna  Mariola  Łabędzka –  nawiązała  do  wyglądu  tutejszego  budynku  Szkoły  Podstawowej  w  Sobowidzu,  do

wyglądu i wyposażenia poszczególnych klas i do tego, że dzieci zostają do 8 klasy w budynku tej szkoły a szkoła ta

nie  jest  pod  tym  względem tak  przygotowana  jak  było  gimnazjum.  W szkole  nie  ma  pracowni  tematycznych,

Stwierdziła, że należy o tym pamiętać i  zabezpieczyć jeszcze na ten cel środki. 

Przewodniczący Rady Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  są  jeszcze  inne  elementy,  które  docelowo  należy  jeszcze  w

budynku tej szkoły wykonać.

Radny Adam Zarzycki – zwrócił uwagę na brak wsypu przy kotłowni.

Pani  Ewa Wojtas Dyrektor Szkoły Podstawowej  w Sobowidzu  –  przyznała,  że  szkoła  nie ma wsypu,  ponieważ

zabrakło na to środków. Obecnie szkoła zakupuje eko-groszek w workach i ten eko – groszek po prostu na bieżąco po

kilka worków jest wnoszony do kotłowni i na bieżąco uzupełniany jest wsyp pieca. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że na razie w Sobowidzu nie ma gazu, ale jak tylko będzie taka

możliwość to, czy szkoła w Sobowidzu jest przygotowana na wymianę pieca na piec gazowy. 

Radny Jan Selka – prosi o przekazanie Kierownikowi ZGKiM, że po ostatnich opadach śniegu mieszkańcy mieli

problem z wyjazdem z posesji. Kolejne pytanie, kto powinien odśnieżać chodniki przy drogach powiatowych. 

Wójt Gminy – poinformował, że dowie się jeżeli chodzi o odśnieżanie chodników. Kolejno podziękował za to, że

sesja Rady Gminy została zorganizowana w placówce szkoły w Sobowidzu. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński

zamknął XLVIII sesję zwyczajną Rady Gminy trąbki Wielkie.

Protokolant: Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Czyż                      Zbigniew Leszczyński
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